
Subject: Re: Rozwój i komercjalizacja aplikacji "Pasjonata", opcja #2 - przejście
na produkcje / domkniecie tego etapu
From: Michal Siemaszko <mhsiemaszko@fastmail.net>
Date: 2/25/20, 8:20 AM
To: Mateusz Paluch <mateusz.paluch@4wise.pl>

Mateusz,

Pisalem przeciez jeszcze wczoraj ze wszystko jest gotowe - wlacznie z
zabezpieczeniami w postaci backup'ow automatycznych; problemy zgloszone
przy testach akceptacyjnych zostaly rozwiazane i informacje o tym
rowniez przekazalem, jak rowniez informacje skad sie biora...

Do kazdej jednej wiadomosci email ktora przesylam jestes dodany. Na
biezaco jestes informowany co jest gotowe i co pozostalo do zrobienia; z
uwagi na opoznienia - dostep do sprzetu otrzymalem dopiero 6 stycznia -
nastepnie tygodniami trwajace problemy z dostepem zdalnym do srodowiska
starego, dostarczeniem niezbednego info, zmieniajacymi sie haslami,
itd.. te zaleglosci trzeba bylo nadrobic tak aby projekt moc przekazac
klientowi. To jest to nad czym musialem sie skupic, chcac domknac ten
projekt.

Przypominam, ze od listopada 2019, gdy skontaktowales sie ze mna,
wykonalem wszystko co bylo potrzebne - przy projekcie dla Pasji i
Inprogress; dla Pasji od przeprowadzenia audytu z kompletem
dokumentacji, po opracowanie kompleksowej oferty; obecny projekt mial
(bedzie?) byc wstepem do nastepnych - konieczne bylo przejscie na nowe
srodowisko.

Od spotkania 11 lutego - gdzie przy spotkaniu zostalo ustalone dokladnie
co nastepuje - tj. m.in. testy akceptacyjne na systemie uruchomionym
rownolegle do .199, dostarczenie listy klientow dla wersji dedykowanych
oraz zaladowanie danych z produkcji - juz na drugi dzien, pomimo dostepu
do GitLab / wgladu w ogrom pracy wykonanej, dzwoniles do mnie z
pretensjami o rzeczy ktorych ewidentnie nie zrozumiales, plus wyklucales
sie odnosnie kwestii na spotkaniu ustalonych, jakbyc Cie nie bylo przy
spotkaniu conajmniej... m.in. listy klientow dla wersji dedykowanych...
i to przy kliencie znow; przeslalem skan kartki ze spotkania, na ktorej
nie ja pisalem tylko p. Jacek, i mialem otrzymac te informacje
niezwlocznie jak ustala ktore jako pierwsze 4.. itd. itp.

Rozumiem, ze masz stresujace akcje z innymi klientami, ale ja na prawde
mam wystarczajaco spraw na glowie i gdy dostarczam wszystko wg. tego co
jest ustalone, tlumacze grzecznie, biore na siebie kolejne obsuwy - nie
bedace moja wina - nadrabiajac ten czas, priorytetem jest dla mnie
domkniecie tego co mam do wykonania; maile, ktore przesylalem od
spotkania otrzymywales rowniez - w kazdym byles dodawany do listy
adresatow; od tego czasu ponad 10 maili zostalo przeslanych, kazdy z
informacja o kolejnych tematach potrzebnych do domkniecia projektu
rozwiazanych. To sa konkrety.

Nie wiem skad sie bierze ta "pyskowka" - pomimo tego ze z niczym Cie nie
oszukalem, we wszystko ma i Pasja i Ty wglad i na biezaco informuje o
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postepach - nie mialem i nie mam czasu ani ochoty na agresywne / nic nie
wnoszace rozmowy; wspolpracujemy na zasadzie firma-firma jak dorosli
ludzie. W podsumowaniu audytu i ofercie ktora przygotowalem w
listopadzie oraz dokumentacji zalaczonej bylo jasno przekazane w jakim
stanie jest aplikacja - brak testow automatycznych, brak dokumentacji,
kod napisany kompletnie niezrozumialem, itd. itp.; zaden z problemow
zgloszonych podczas testow akceptacyjnych nie wynikal z tego ze
"zepsulem" cos a z czego jasno tlumaczylem; wglad w to co zostalo
zrobione jest przeciez rowniez przez repozytorium GIT. Jakbys tego tez
nie rozumial - pomimo tego ze bylo tlumaczone kilka razy / wglad w
calosc rowniez otrzymales, wlacznie ze statyczna analiza kodu.

Priorytetem jest zawsze domkniecie projektu - zwlaszcza jesli sa obsuwy,
ktore w tym przypadku, jeszcze raz dla podkreslenia, nie byly z mojej
winy; ja nie jestem w stanie pracujac do 3 czy 4 nad ranem i przekazujac
na biezaco informacje / rozwiazujac kolejne problemy, znalezc czas na
wyklucanie sie z Toba... bo nie mam o co sie klocic, nie wiem skad Twoje
pretensje plyna czy plynely ale polemika w sytuacji, gdzie wiem co mam
zrobic a wglad 100% to co jest zrobione / juz gotowe jest przeciez, nie
ma sensu..

Mam nadzieje, ze ta agresywnosc / wyklucanie sie to efekt wlasnie
jakichs stresow z klientami - nie ma zadnego powodu dla jakiego w ten
sposob mialbys sie do mnie odzywac. Jesli czegos nie wiesz prosze spytaj
a ja jesli tylko jest w to mojej wiedzy wytlumacze; ten dysonans w
wersjach / ustaleniach (brak dostepu, lista klientow, itd.) pomimo tego
ze przeciez informowalem / informuje na biezaco a i przy spotkaniu jasno
sa kwestie ustalone - na pewno mozna to poprawic, na pewno kiepsko to
przed klientem wyglada.

Prosilem o sprawdzenie i dostarczenie informacji odnosnie konfiguracji
adresu publicznego (forwarding dla B2B z 91.201.122.25, port 40000) oraz
odnosnie drukarek - w temacie drukarek przedstawilem kilka propozycji,
znow zero odzewu... jakbym conajmniej mial miesiacami nad tym projektem
pracowac / czekac po raz kolejny na informacje ktore sa pilnie potrzebne
/ decyzje do podjecia.

Ja w dniu dzisiejszym konfiguruje drukarki i instaluje aplikacje na
Androida dla Pasji i - oprocz zaimportowania danych na produkcje - sa to
ostatnie czynnosci przy opcji #2 / obecnym projekcie. Jeszcze po
spotkaniu 11.02 pytalem czy mam przygotowac wyceny nastepnych - wg. tego
co p. Jacek juz przy spotkaniu 11.02 wspominal - ale nie mialem czasu.
Wiec jesli mamy dalej wspolpracowac - ze zrozumieniem, ze jesli tylko
jest taka potrzeba / doslownie wynika to z zakresu zlecenia / musze miec
sprawnie dostarczane informacje / w tym dostep zdalny umozliwiony... nie
muszac sie prosic o to dziesiatki razy, czy caly czas rozbijac sobie
flow o to ze haslo sie zmienilo czy stabilnosc jest kiepska .. a jesli
jest jakis problem na spokojnie mozemy wyjasnic - wyceny przygotuje i
przekaze jeszcze w tym tygodniu.

W zalaczniku przesylam dwie faktury - ta odnosnie tego dodatkowego
zlecenia sprzed kilku tygodni ("termofolia") oraz to co pozostalo do
zaplacenia za opcje #2 dla Pasji; prosze o dotrzymanie terminu 7 dni, ja
dotrzymalem wszystkich ustalen poprzednich i obecnego zlecenia... nie
moge przedluzac. Opcja #2 dla Pasji z dniem dzisiejszym jest gotowa do
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przelaczenia na produkcje - moja praca przy obecnej fazie projektu jest
zakonczona i potrzebuje ja rozliczyc.

Pozdrawiam,

-- 
  Michal H. Siemaszko
  Mobile: +48 723 039 978
  Signal IM: +48668566023
  Telegram: mhsiemaszko
  Email: mhsiemaszko@fastmail.net, 

mhsiemaszko@7thraylabs.com
  WWW: http://ideas.into.software/
  GitHub: https://github.com/ideas-into-software/
  LinkedIn: http://www.linkedin.com/in/mhsiemaszko/
  Twitter: https://twitter.com/IntoSoftware/

Attachments:

MHSiemaszko_4Wise_Faktura-8.pdf 26.7 KB

MHSiemaszko_4Wise_Faktura-9.pdf 26.6 KB
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